備註條款附件1  

( Attachment 1 of Remarks) 

二段開標注意事項
Instructions for Two-Step Opening of Tenders

1.本案採一次投標，分段開標方式辦理，分為「規格標」及「價格標」二段開標。

This procurement applies procedures of one-step tendering and multi-step opening of tenders, which includes two-steps opening for “Technical Proposal” and “Price Proposal”.
2.投標廠商投標文件須包括「規格標」及「價格標」各五份。

A Tender shall consist of “Technical Proposal” and “Price Proposal”, each in five (5) complete sets.
3.投標廠商應將其準備之「規格標」及「價格標」投標文件分別密封，並於信封或容器外分別標示「規格標」或「價格標」字樣以及招標文件規定應標示之其他事項。未將「規格標」及「價格標」投標文件分別密封者，該標不予接受。
“Technical Proposal” and “Price Proposal” must be separately sealed by the tenderer. Outside of the sealed envelopes or containers shall be marked with “Technical Proposal” and “Price Proposal” respectively and other proper matters specified in the Invitation Documentation. If “Technical Proposal” and “Price Proposal” are not sealed separately, the tender will be rejected accordingly.
4.「規格標」及「價格標」須一併於招標文件規定之投標截止期限前送達臺灣銀行採購部指定處所。
“Technical Proposal” and “Price Proposal” together shall reach BOT/DP’s designated place before the deadline for tendering.
5.規格標：
Technical Proposals:

5.1.「規格標」須詳報招標文件要求之資格、規格及條款且不得報列標價；否則，該標不予接受。
“Technical Proposal” shall respond in detail to the qualifications, specifications, terms and conditions required in the Invitation Documentation without indicating the price; otherwise, the tender will not be accepted. 
5.2投標廠商「規格標」投標文件應包括下列內容：
“Technical Proposal” of the tender document submitted by the tenderer shall include the followings:
(1) 臺灣銀行採購部印製之「招標、投標及簽約三用表格」
BOT/DP’s “INVITATION, TENDER AND CONTRACT FORM”
(2)「二段開標投標廠商投標單」(格式如附件A)
”TENDERING FORM FOR TWO-STEP OPENING OF TENDERS” (specimen as per Attachment A)
(3) 投摽廠商之資格證明文件
Tenderer’s qualification documentation 
(4) 投標廠商之規格文件
Tenderer’s specification documentation
(5) 其他招標文件規定之必要資料
All other necessary information required by Invitation Documentation
5.3押標金單據如附於投標文件檢送者，請另置於一單獨之封套內，並於封套上標示「內附押標金」，再與第5.2條所規定之文件一併密封於「規格標」內提送。
In case the bid bond is deposited by way of enclosing the relevant bid bond certificate with the Tender, it shall be put in a separate envelope on which marked clearly with “BID BOND ENCLOSED”, then sealed together with the documents as stipulated in article 5.2 and submitted in “Technical Proposal”.

6.價格標：
Price Proposals

6.1「價格標」投標文件應包括「二段開標投標廠商報價單」，格式如附件B。「臺灣銀行採購部代辦採購投標須知」之附件1及附件1之1不適用於本案。
“Price Proposal” shall include “BIDDING FORM FOR TWO-STEP OPENING OF TENDERS”, specimen as per Attachment B. Attachment 1and Attachment 1-1 of “Bank of Taiwan, Department of Procurement As Agent In Conducting Procurement Instructions for Tendering” will not apply to this procurement. 
6.2「價格標」則應依招標文件規定逐項報明各採購標的之單價及總價，但不得加列任何條款。
The “Price Proposal” shall quote unit and total prices item by item but shall not bear any other terms and conditions.
6.3投標廠商所報「價格標」之標價須固定。各投標廠商投標後不得調整其原報標價。
The Tenderer shall quote firm Bid when submitting its “Price Proposal”. No price adjustment will be permitted after tendering.

7.除另有規定外，投標廠商之「規格標」將於臺灣銀行採購部招標文件(「招標、投標及簽約三用表格」)所規定之開標時間開啟。
Unless otherwise specified, “Technical Proposal” of all Tenderers will be opened at the time for tender opening prescribed in BOT/DP’s Invitation Documentation (“INVITATION, TENDER AND CONTRACT FORM”).
8.「規格標」經審查結果符合招標文件要求之投標廠商，臺灣銀行採購部將另行通知擇期開啟其「價格標」。不符合招標文件要求之投標廠商，臺灣銀行採購部將告知其不符之處，並發還其原封「價格標」。
BOT/DP will notify the Tenderer whose “Technical Proposal” is evaluated qualified of the “Price Proposal” opening time.  For a disqualified Tenderer, BOT/DP will notify the reasons of disqualification and return its “Price Proposal” in sealed condition. 

9.投標廠商「價格標」內所列項目、規格或數量倘與其經審查符合招標文件要求之「規格標」所列者不一致時，以該「規格標」內所列者為準，並以該「價格標」所報總標價為準。

If the item, specification or quantity proposed in the “Technical Proposal” which evaluated to be accepted differs from what is proposed in the “Price Proposal”, the former shall apply. The original firm total Bid quoted in the “Price Proposal” shall be used for comparison of the Bids.
附件A (Attachment A)  (適用於二段開標之「規格標」For “Technical Proposal”)
二段開標投標廠商投標單

TENDERING FORM FOR TWO-STEP OPENING OF TENDERS

臺灣銀行採購部招標案號BOT/DP Invitation No.：                         

	項次

Item No.
	品 名 及 規 格

Nomenclature, Description 

and Specification
	數量及單位

Quantity and 

Unit
	製造廠或勞務供應者

名稱、地址

Name and Address of Manufacturer or

Service Provider

	
	
	
	


註： 本欄如不敷填寫請用附頁。  Note: Use attachment as necessary

財物/勞務原產地Source Origin of Property/Service:                                                         

發貨人(名稱、地址)Shipper (name & address):                                                            
受款人/信用狀受益人(名稱、地址)Payee/ L/C Beneficiary (name & address):                                       
進口產品之裝運港口/機場Port/Airport of Shipment for Import Property:                                          
(請按實鉤填Check by ( if applicable)
□ 本投標廠商確認標價不高於同樣市場條件之相同標的之最低價格。

The Tenderer confirms that the price offered is not higher than the lowest price we offered for the same subject matter under the same market conditions.

(本項僅選擇性及限制性招標案件投標廠商須鉤填 For Selective or Limited Tendering Procedures only)
□ 本投標廠商確認並無支付他人佣金、比例金、仲介費、後謝金或其他利益為條件，促成採購契約之簽訂。

The Tenderer is/will not induce the procuring entity to sign a contract by giving others commission, percentage, brokerage, kickback, or any other benefits.

□ 本投標廠商茲同意並接受招標文件之所有規定及臺灣銀行採購部/洽辦機關依招標文件及政府採購法規定審標之結果。
We, the Tenderer, hereby certify that all the requirements specified in the Invitation Documentation are agreed and accepted by us. We also certify that the outcome of the review made by BOT/DP/ENTITY pursuant to the requirements in the Invitation Documentation and Government Procurement Act are agreed and accepted by us.

投標廠商簽章：

Seals or Signature

of the Tenderer:                                                                         

投標廠商公司章及負責人章或有權簽署人簽名Seals of the Tenderer and its Responsible Personnel, or Signature of Authorized Personnel

如由有權簽署人簽名，請以正楷或打字填列其姓名及職稱If Signed by Authorized Personnel, Name and Title of the Personnel (type or print)
附件B (Attachment B)  (適用於二段開標之「價格標」For “Price Proposal”)
二段開標投標廠商報價單

BIDDING FORM FOR TWO-STEP OPENING OF TENDERS

臺灣銀行採購部招標案號BOT/DP Invitation No.：                         

	項次

Item No.
	品 名 及 規 格

Nomenclature, Description 

and Specification
	數量及單位

Quantity and 

Unit
	單  價

(幣別)
Unit Price

(Currency)
	總  價

(幣別)

Total Price

(Currency)

	
	
	
	
	

	標價總額 Grand Total:


註：1.以CFR／CPT或CIF／CIP條件報價者，須分別報列運費或保險費。分項(組)決標者，須按項(組)次分別報列。 2.本欄如不敷填寫請用附頁。

Notes: 1. For Bid Term on CFR／CPT or CIF／CIP basis, the freight or insurance premium shall be quoted separately. When awarded by item (group), freight or insurance premium shall be quoted separately according to the relevant item (group).  2. Use attachment as necessary

投標廠商簽章：

Seals or Signature

of the Tenderer:                                                                         

投標廠商公司章及負責人章或有權簽署人簽名Seals of the Tenderer and its Responsible Personnel, or Signature of Authorized Personnel

如由有權簽署人簽名，請以正楷或打字填列其姓名及職稱If Signed by Authorized Personnel, Name and Title of the Personnel (type or print)
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